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Onderwerp Eikenprocessierups 

 
Inleiding 
Al enkele jaren wordt de eikenprocessierups in Enschede aangepakt met nematoden en bacteriën. 
Nadat de overlast heel erg groot werd, is daartoe overgegaan. Hoewel we er nooit echt gelukkig mee 
zijn geweest vanwege mogelijke schade aan andere vlindersoorten, was het wat ons betreft een 
passende maatregel. Want zeker voor mensen met een allergie voor de haren van de rups, was de 
overlast enorm. 
Maar inmiddels zijn we jaren verder en blijkt de overlast sterk afgenomen. In 2024 ontving de 
gemeente nog slechts 5 meldingen over de rups binnen. Daarom is het plan in Enschede om de 
preventieve bestrijding af te bouwen of zelfs helemaal niet meer te doen. Maar voor dit voorjaar staat 
de bestrijding nog ni volle bak op het programma. In Haaksbergen is men inmiddels een stap verder: 
daar wordt niet meer gespoten tegen de eikenprocessierups. 
 
Gezien de mate van overlast en de ontwikkeling van de rups in gebieden die niet bespoten worden, 
lijkt het ons gepast om ook in Enschede niet meer te spuiten tegen de rups.  
 
Vraag 1: : Is het college het met ons eens dat de preventieve behandeling van de 
eikenprocessierups met nematoden (aaltjes) of bacteriën niet meer proportioneel is en 
inmiddels een te dure en te schadelijke aanpak is en daarom al dit jaar niet meer toe te passen? 
 
De behandelingen vinden plaats als de eiken beginnen uit te lopen. Vorig jaar was dat ongeveer 
in de tweede week van april. 
 
 
Vraag 2: Als de voorbereidingen al zo ver zijn dat we er voor dit jaar niet meer onderuit komen, is 
het dan veilig te concluderen dat preventieve behandeling ook in Enschede vanaf 2026 niet 
meer nodig is? (Wegzuigen van nesten op basis van klachten gaat nemen we aan 
wel gewoon door.) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


